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El seu debut serà el duel entre l’Osasuna ‘B’ i el Real Valladolid Promesas que es

disputarà el diumenge 1 de setembre a les 11.30 hores.

Gonzalo Romero Freixas (Tarragona, 2/05/1994) debuta a la Segona Divisió ‘B’

aquest proper diumenge 1 de setembre, a les 11.30 hores, amb el duel a Pamplona entre

el Club Atlético Osasuna ‘B’ i el Real Valladolid Promesas. Des de la temporada 2008-

2009, Romero forma part del CTA de l’FCF. Anteriorment havia jugat a futbol des

d'Aleví fins a arribar a Juvenil, quan va prendre la determinació de ser àrbitre.

En el seu debut a la categoria, Gonzalo Romero estarà assistit a les bandes per Daniel

Lucas Gómez, el qual també debuta en aquesta categoria, i Salvador Morros Monge.

L’equip arbitral el completarà l’informador José Antonio Delgado Lopez.



Hores abans d’iniciar aquesta nova aventura, Gonzalo Romero ha explicat com

afronta el repte que suposa estrenar-se en una nova categoria.

Si mires cap enrere, com valores els teus inicis i la carrera arbitral?

La valoro com a positiva. Crec que vaig començar amb una adequada edat per assolir

les primeres categories de forma ràpida. En l’últim tram, en els cinc anys a Tercera

divisió, he tingut alts i baixos, però finalment, creient en mi, he aconseguit l'objectiu

que tenia al cap des de fa temps.

Com va anar la temporada passada dins del programa de Talents?

Va ser dura i llarga, amb molts partits on vaig haver de mantenir un nivell alt durant

tota la temporada i, d'altra banda, estar a la altura en les proves físiques i tècniques. He

tingut constància en totes elles i mai he baixat el cap durant tot el camí. El programa de

Talents és molt dur i s'ha d'estar preparat per qualsevol cosa, i aprofitar el moment.

Per ara, la defineixo com la meva millor temporada.

En quant al futur i els teus objectius, com afrontes aquest nou repte?

M'ho prenc amb molta il·lusió en aquesta primera temporada. Sé on estic, la

competència que tinc davant es altíssima. Com a objectius, vull assentar-me el més

ràpid possible a la categoria, estar al nivell i al ritme de la competició. Crec en mi, en el

meu arbitratge, per aconseguir el que em proposi, però necessito molt de treball i

molta constància, millorant en tots els àmbits.

 


